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Protokół z XIII sesji Rady Gminy Zławieś Wielka 

z dnia 8 października 2015 r. 

 

Sesja odbyła się w Urzędzie Gminy w Złejwsi Wielkiej w godzinach od 14.00 do 16.00.  

W sesji udział wzięło 13 radnych, 8 pracowników urzędu gminy oraz 10 zaproszonych 

gości. 

 

1. Sprawy organizacyjne: 

1) Otwarcie obrad XIII sesji Rady Gminy Zławieś Wielka. 

2)    Stwierdzenie prawomocności obrad.  

3)  Przyjęcie porządku obrad. 

4) Przyjęcie protokołu z XII sesji Rady Gminy. 

2. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2014/2015, w tym  

o wynikach sprawdzianu i egzaminów w szkołach prowadzonych przez gminę. 

3. Podjęcie uchwał: 

1) zmieniającą uchwałę w sprawie budżetu gminy Zławieś Wielka na 2015 rok, 

2) w sprawie nadania nazwy placowi położonemu w miejscowości Górsk, 

3) w sprawie nazw ulic w miejscowościach Toporzysko, Rozgarty, Zławieś Mała, 

Zławieś Wielka, 

4) w sprawie wyboru ławnika na kadencję 2016-2019, 

5) zmieniająca uchwalę w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez 

właściciela nieruchomości opłatę, 

6) zmieniającą uchwalę w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na 

terenie gminy Zławieś Wielka. 

7) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla działki nr 498 położonej w miejscowości Czarnowo – 

gmina Zławieś Wielka.  

4. Informacja wójta o pracach między sesjami. 

5. Wolne wnioski i zapytania. 

6. Zamknięcie obrad XIII sesji Rady Gminy. 
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Ad. 1 Sprawy organizacyjne. 

 

Piotr Pawlikowski – przewodniczący rady gminy 

Przywitał zebranych i stwierdził, że na 15 radnych na sali obecnych jest 13, co umożliwia 

podejmowanie prawomocnych uchwał. Wyjaśnił, że do porządku obrad dodany został projekt 

uchwały nr 7. Poinformował radnych, że projekt protokołu z ostatniej sesji był dostępny na 

stronie internetowej gminy oraz w biurze rady i każdy mógł się z nim zapoznać. Zapytał Czy 

radni mają uwagi do protokołu. Nikt z radnych nie zgłosił uwag. Protokół z XII sesji Rady 

Gminy został przyjęty jednogłośnie.  

Przewodniczący oddał głos Panu wójtowi, aby mógł wręczyć odznaczenia z okazji 25-lecia 

samorządności radnym, którzy nie byli obecni na uroczystości.  

Jan Surdyka – wójt 

Powiedział, że jest mu bardzo miło, że może wręczyć medale z okazji 25-lecia samorządu 

gminnego. Wręczył medal radnej Czesławie Walkowiak oraz radnej Teresie Balickiej.  

Piotr Pawlikowski – przewodniczący rady gminy 

Podziękował i poprosił o przedstawienie drugiego punktu porządku obrad.  

Ad. 2 Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2014/2015, w tym  

o wynikach sprawdzianu i egzaminów w szkołach prowadzonych przez gminę. 

Barbara – Gilewicz – Łukasik – inspektor ds. oświaty 

Omówiła ww. temat. Informacja w załączeniu do protokołu.  

Piotr Pawlikowski – przewodniczący rady gminy 

Zapytał, co jest przyczyną spadku ilości dzieci w oddziałach przedszkolnych, czy jest to trend 

demograficzny, czy coś innego.  

Barbara – Gilewicz – Łukasik – inspektor ds. oświaty 

Wyjaśniła, że jest to związane z tym, że dzieci 6 letnie zostały objęte obowiązkiem nauki. Nie 

są już w oddziałach przedszkolnych tylko w szkołach.  

Piotr Pawlikowski – przewodniczący rady gminy 

Otwierając dyskusję, do rozmowy zaprosił również dyrektorów szkół. Zapytał, co jest 

przyczyną tego, że nasza gmina osiągnęła najniższy wynik w powiecie.  

Andrzej Walczyński – dyrektor ZS w Górsku 

Wyjaśnił, że nie można jednoznacznie odpowiedzieć na to pytanie, a odpowiedzi jest, co 

najmniej kilkadziesiąt. Na sukces wpływają: zdolności ucznia 50 %, praca rodziców 30% i 

praca szkoły 20%. Nie ma jednej przyczyny, dużo zależy od środowiska, które nie jest łatwe 

na terenie naszej gminy. Szkoła ma dużo do zaoferowania, o czym mówiła Pani Inspektor, ale 

dużo zależy od pracy dziecka również w domu z rodzicem. Dodał, że jeżeli chodzi o 

porównywanie egzaminów do różnych lat, ta metoda nie sprawdza się, ponieważ w każdym 

roku egzamin, jest na różnym stopniu trudności. Wynik poszczególnych klas różnią się, jedna 

klasa wypada bardzo dobrze, a inna poziom obniża. Na pytanie, co jest przyczyną nie ma 

jednoznacznej odpowiedzi.  
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Piotr Pawlikowski – przewodniczący rady gminy 

Powiedział, że poniekąd czekał na taką odpowiedź i cieszy się, że miało to miejsce na takim 

forum, ponieważ zdaje sobie sprawę z tego, że w klasie może trafić się kilku uczniów, którzy 

tak znacznie obniżą średnią, że szkoła czy klasa nie będzie w stanie nadrobić tych wyników. 

Podziękował, za wyjaśnienia ze strony dyrektorów i przybliżenie radnym uwarunkowań, 

które wpływają na takie, a nie inne osiągnięcia.  

Janusz Fifielski – radny 

Powiedział, że chciałby zwrócić uwagę, na uwarunkowania środowiskowe, opierając się na 

tabeli dot. liczby uczniów w szkole oraz zajęć dodatkowych. W ZS w Rzęczkowie jest 120 

uczniów, z czego 66 uczniów ma zajęcia dydaktyczno – wyrównawcze. Jest to połowa 

uczniów i tak zwana praca z uczniem trudnym.  Dla przykładu w Gimnazjum w Złejwsi 

Wielkiej jest 183 uczniów, z czego nikt nie ma zajęć dydaktyczno wychowawczych, a 7 

uczniów średnią z matematyki ma powyżej średniej krajowej. Powiedział, że to pokazuje, że 

jeżeli szkoły nie traktuje się, jako kosztu to pewne rezultaty można osiągnąć. Gimnazjum w 

Złejwsi Wielkiej ma klasę profilowaną, na której utworzenie wyraził zgodę organ 

prowadzący. To powoduje, że klasa profilowana jest w stanie poprawić wyniki całej szkoły. 

Powiedział, że być może utworzenie takiej klasy w każdej szkole jest kierunkiem w dobrą 

stronę, aby podnieść wyniki.  

Robert Swiontek Brzezinski – dyrektor ZS w Złejwsi Wielkiej 

Powiedział, że wywołany do tablicy, przez radnego Fifileskiego chce podziękować Panu 

wójtowi za to, że wyraził zgodę, aby w klasie profilowanej uczyło się max. 18 uczniów, za to, 

że w ogóle wyraził zgodę, na utworzenie tej klasy, ponieważ naprawdę klasa osiąga dobre 

wyniki. 

Małgorzata Jaśkiewicz – dyrektor ZS w Rzęczkowie 

Podziękowała, za wypowiedzi poprzedników, coraz częściej rozmawia się o problemach 

szkół i to jest bardzo ważne. Powiedziała, że jest zbulwersowana artykułem w „Nowościach”, 

ponieważ przedstawił on naszą gminę, jako najgorszą, mimo, że nie zastanowił się nad tym, 

co to jest średnia. Naszej gminy nie możemy porównywać do gminy Wielka Nieszawka, bo 

tam jest zupełnie inne środowisko niż u nas. Podając takie informacje nie bierze się pod 

uwagę tych rzeczy, o których dzisiaj rozmawiamy. Jeżeli ktoś interesował się wynikami szkół 

to na pewno zauważył, że były takie lata gdzie nawet nasze szkoły były najlepsze w 

województwie. Jest to kwestia różnych roczników, bo jeżeli w klasie dodamy IPET-y 

(program indywidualny dla uczniów, którzy mają problemy), to jest ogromna praca dla 

nauczycieli. Pracuje się z uczniami, którzy, którzy mają orzeczenia o niepełnosprawności, 

którzy mają orzeczenia z poradni. Dla takiego ucznia jest obowiązek dostosowania programu 

do jego możliwości, natomiast ten sam uczeń pisze taki sam egzamin jak wszyscy. Z tego 

właśnie wynika średnia, ponieważ jeżeli na klasę 16 osobową 6 osób ma opinię i pisze 

normalny sprawdzian to automatycznie średnia klasy spada. O tym się nie mówi i nie bierze 

się tego pod uwagę Dodała, że jak przychodzi do urzędu gminy to czuję się tutaj bardzo 

dobrze, ponieważ wielu pracowników skończyło właśnie jej szkołę i w starostwie 

powiatowym również pracują jej absolwenci. Uczniowie dostają stypendia premiera, 

prezydenta, czy stypendia powiatowe. Nie można zapomnieć, że uczniowie, którzy mają 

orzeczenia i opinie kończą gimnazjum i również doskonale radzą sobie w życiu.  

Piotr Pawlikowski – przewodniczący rady gminy 

Podziękował i powiedział, że wszyscy doceniają te starania.  
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Andrzej Pyzik – radny 

Zapytał ilu uczniów realizujących obowiązek szkolny uczęszcza do szkół poza teren gminy.  

Barbara – Gilewicz – Łukasik – inspektor ds. oświaty 

Wyjaśniła, że każdy dyrektor prowadzi taki rejestr. W sprawozdaniu nie wszystko można 

ująć, ale jeżeli radny jest zainteresowany to przygotuje takie zestawienie.  

Dyrektorzy wyjaśnili radnemu, jak to się przedstawia w ich szkołach.  

Piotr Pawlikowski – przewodniczący rady gminy 

Podziękował Pani inspektor za obszerne sprawozdanie oraz dyrektorom za włączenie się w 

dyskusję.  

Ogłosił przerwę.  

Wznowił obrady po przerwie.  

Ad. 3. Podjęcie uchwał. 

Piotr Pawlikowski – przewodniczący rady gminy 

Poprosił o omówienie pierwszego projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu na 2015 rok. 

Justyna Brzozowska – skarbnik gminy 

Zgodnie z uzasadnieniem do uchwały omówiła zmiany w budżecie na 2015 rok. 

Janusz Fifielski – radny 

Zgłosił wniosek o nieodczytywanie projektów uchwał w całości.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania wniosek radnego został przyjęty jednogłośnie. 

Piotr Pawlikowski – przewodniczący rady gminy 

Zapytał, czy radni mają pytania do projektu. Nikt z radnych nie zgłosił się. Odczytał tytuł 

uchwały.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała  

Nr XIII/61/2015 zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu gminy Zławieś Wielka na 2015 

rok została podjęta jednogłośnie. 

Przewodniczący poprosił kierowniczkę referatu rolnictwa o omówienie uchwały w sprawie 

nadania nazwy placowi położonemu w miejscowości Górsk.  

Joanna Sucharska – kierownik referatu rolnictwa 

Wyjaśniła radnym miejsce położenia placu, któremu proponuje się nadać nazwę Plac Księdza 

Jerzego Popiełuszki. Obecnie plac wykorzystywany jest jako parking, a inicjatywa nadania 

ww. nazwy powstała w celu upamiętnienia Błogosławionego Księdza.  

Piotr Pawlikowski – przewodniczący rady gminy 

Otworzył dyskusję. Nikt z radnych nie zgłosił się. Odczytał tytuł uchwały.  
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W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała  

Nr XIII/62/2015 w sprawie nadania nazwy placowi położonemu w miejscowości Górsk 

została podjęta jednogłośnie. 

Przewodniczący poprosił o omówienie projektu uchwały w sprawie nadania nazw ulic.  

Joanna Sucharska – kierownik referatu rolnictwa 

Odczytała uzasadnienie do uchwały.  

Piotr Pawlikowski – radny 

Otworzył dyskusję. Nikt z radnych nie zgłosił się. Odczytał tytuł uchwały.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała  

Nr XIII/63/2015 w sprawie nadania nazw ulic w miejscowościach Toporzysko, Rozgarty, 

Zławieś Mała, Zławieś Wielka została podjęta jednogłośnie.  

Przewodniczący poinformował radnych, że w związku z kolejną uchwałą dotyczącą wyboru 

ławnika na kadencję 2016 – 2019 należy powołać komisję skrutacyjną ponieważ głosowanie 

nad tą uchwałą jest tajne.  

Do pracy w komisji skrutacyjnej zaproponowano następujących radnych: 

1. Janusz Fifielski 

2. Andrzej Pyzik 

3. Bogdan Pawłowski  

 

Radni wyrazili zgodę na pracę w komisji. Skład komisji został przyjęty przy 13 głosach za i 

jednym wstrzymującym się.  

Sylwia Sypek – podinspektor ds. obsługi Rady Gminy 

Przypomniała, że kandydatką na ławnika jest Pani Helena Przekwas. 

Przewodniczący radny Janusz Fifielski odczytał protokół komisji skrutacyjnej, z którego 

wynika, że Pani Helena Przekwas została wybrana jednogłośnie na ławnika do Sądu 

Rejonowego w Toruniu. Protokół komisji skrutacyjnej stanowi załącznik do protokołu. 

Obecni nagrodzili kandydatkę brawami. Pani Helena Przekwas podziękowała radnym.  

Piotr Pawlikowski – radny 

Powiedział, że aby dopełnić formalności radni na podstawie protokołu komisji skrutacyjnej 

muszą podjąć stosowną uchwałę. Odczytał projekt uchwały.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała  

Nr XIII/64/2015 w sprawie wyboru ławnika na kadencję 2016 – 2019 została przyjęta 

jednogłośnie. 

Przewodniczący poprosił prezesa Zakładu Usług Komunalnych o omówienie uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w 

zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania 

tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę. 

Sławomir Jakubowski – prezes ZUK 
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Wyjaśnił, że chodzi o zmianę częstotliwości odbioru odpadów szklanych na nie rzadziej niż 

raz na 2 miesiące. Wyjaśnił, że na podstawie obserwacji można stwierdzić, że odbiór szkła raz 

na miesiąc jest zbyt częsty i można to zmienić, co w jakimś stopniu pozwoli w niewielkim 

stopniu obniżyć koszty gospodarki odpadami. Dodał, że kolejna uchwała w sprawie 

regulaminu utrzymania czystości jest ściśle z tym związana.   

Piotr Pawlikowski – przewodniczący rady gminy 

Podziękował i otworzył dyskusję. Nikt z radnych nie zgłosił się. Odczytał projekt uchwały.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała  

Nr XIII/65/2015 zmieniająca uchwałę w sprawie określenia szczegółowego sposobu i 

zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez 

właściciela nieruchomości opłatę została przyjęta jednogłośnie. 

Przewodniczący zapytał, czy radni mają pytania do kolejnego projektu w sprawie zmiany 

regulaminu odbioru odpadów. Nikt z radych nie miał pytań. Odczytał projekt uchwały.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała  

Nr XIII/66/2015 zmieniająca uchwałę w sprawie regulaminu utrzymania czystości  

i porządku na terenie gminy Zławieś Wielka została przyjęta jednogłośnie. 

Przewodniczący poprosił o omówienie ostatniego projektu uchwały.  

Marcin Pelc – inspektor ds. planowania przestrzennego 

Wyjaśnił, że przystępując do sporządzenia tego planu miejscowego staramy się w pewien 

sposób zabezpieczyć finanse gminy. Niestety nie można zagwarantować, że to się uda. Aby 

uchwała była skuteczna musi jednocześnie zaistnieć wiele elementów bardzo przychylnych. 

Przystępując do zmiany tego planu chcemy zmienić już istniejącą w aktualnym planie drogę 

publiczną w drogę wewnętrzną. Sam fakt zmiany planu nie będzie skutkował odsunięciem 

groźby zapłaty finansowej z naszej strony za przejętą drogę natomiast, jeśli uda się to zmienić 

zapłata za drogę zostanie znacząca obniżona.  

Piotr Pawlikowski – przewodniczący rady gminy 

Zapytał, czy radni mają pytania do omawianego tematu. Nikt z radnych nie zabrał głosu w tej 

sprawie. Odczytał projekt uchwały.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała  

Nr XIII/67/2015 w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla działki nr 498 położonej w miejscowości 

Czarnowo, gmina Zławieś Wielka została podjęta jednogłośnie.  

Ad. 4. Informacja wójta o pracach między sesjami.  

Jan Surdyka – wójt 

Przedstawił radnym informacje o pracach między sesjami.  

Piotr Pawlikowski – przewodniczący rady gminy 

Powiedział, że rozpocznie dyskusję i zapytał jakie są wyniki rozmów z dyrektorem urzędu 

pracy. 
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Jan Surdyka – wójt 

Wyjaśnił, że udało się przedłużyć staże dla 2 osób, które odbywają staż w urzędzie na okres 3 

i 6 miesięcy.  

Andrzej Pyzik – radny 

Poprosił o przybliżenie tematu spółek wodnych. 

Jan Surdyka – wójt 

Odpowiedział, że w świetle nowego prawa spółki wodne mają wejść pod władanie gminy, a 

środki na czyszczenie rowów melioracyjnych mają być pozyskiwane od mieszkańców.  Jest to 

bardzo niekorzystna i trudna sytuacja dla samorządów. Na kongresie gmin wiejskich, w 

którym uczestniczył razem z przewodniczącym również poruszono ten temat i wszyscy 

wójtowie złożyli protest, aby nie przyjmować tych zmian w ustawie.  

Piotr Pawlikowski – przewodniczący rady gminy 

Powiedział, że zmiana prawa wodnego jest słuszna, ale instrumenty za pomocą których 

próbuje się to zrobić nie są dla samorządów do przyjęcia.  

Rafał Żelazek – radny 

Poprosił o wyjaśnienie lokalizacji drogi w Złejwsi Małej, o której mówił wójt  

w sprawozdaniu i o budowę chodnika.  

Jan Surdyka – wójt 

Wyjaśnił, że jeśli chodzi o drogę, to jest to ta sporna droga Państwa Wiśniewskich  

i Kwapiszów. Został dokonany ostateczny pomiar dróg i wytyczenie granic. Gmina nie wnosi 

żadnych uwag do tego projektu. Została przeprowadzona rozmowa z nadleśniczym, aby 

wykupić część drogi w lesie, co mogłoby w pewnym stopniu rozwiązać pewne problemy.  

A budowa chodnika dotyczy dalszej budowy w kierunku ul. HDK.  

Teresa Balicka – radna 

Zapytała o uzgodnienia dotyczące budowy chodnika pod górę w Rzęczkowie.  

Jan Surdyka – wójt 

Wyjaśnił, że czeka na rozmowę z Marszałkiem i ma nadzieję, że uda się uzyskać wsparcie od 

niego, to być może nawet w przyszłym roku udałoby się realizować zadanie.  

Teresa Balicka – radna 

Poprosiła o naprawę chodnika od państwa Krużewskich do zakrętu. 

Ad. 5. Wolne wnioski i zapytania.  

Andrzej Pyzik – radny 

Zgłosił problem przejazdu przez ul. Cedrową, zablokowaną, przez samochody z budowy 

osiedla.  

Piotr Pawlikowski – przewodniczący rady gminy 

Poinformował radnych o zaproszeniach, jakie dostali od wójta na otwarcie pompowni 

przeciwpowodziowej w Czarnowie. Powiedział, że jest to bardzo ważna inwestycja i poprosił 

radnych o obecność.  
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Bogdan Pawłowski – radny 

Zapytał, czy pani kierownik referatu rolnictwa ma jakieś informacje na temat kontroli z 

ochrony środowiska przeprowadzanych na terenie gminy. Zgłosił problem z komunikacją 

pomiędzy pracownikami usuwającymi awarie lamp na terenie gminy, a naszym 

pracownikiem. Powiedział, że po usunięciu awarii technicy powinni zgłaszać to do urzędu.  

Janusz Błędowski – radny 

Podziękował wójtowi za pomoc przy organizacji „białej niedzieli” w CEM-ie w Górsku. 

Powiedział, że przyjechało siedmiu lekarzy, którzy w czynie społecznym wykonywali swoją 

pracę. Dodał, że akcja była bardzo dobra dla mieszkańców i ok. 200 osób zostało 

przebadanych.  

Jan Surdyka – wójt 

Podziękował radnemu za zorganizowanie tego przedsięwzięcia. Powiedział, że podkreślano 

wiele razy że te badania odbyły się z inicjatywy radnych naszej gminy, także radny nie 

przypisał zasług tylko sobie. 

Józef Rassak – radny 

Zapytał ile psów zostało złapanych w Czarnym Błocie, dodał, że dzisiaj 4 psy haskie 

zaatakowały bydło na uwięzi.  

Joanna Sucharska – kierownik referatu rolnictwa 

Wyjaśniła, że wyłapano 30 psów. Udało to się ponieważ psy znajdowały się w jednym 

miejscu na terenie fermy w Czarnym Błocie. Reszty nie udało się wyłapać i będzie z tym 

problem, bo psy biegają luzem, a kiedy następuje próba odłowienia psy chowają się i ciężko 

cokolwiek zrobić.  

Rafał Żelazek – radny 

Zapytał, co z transportem publicznym na terenie naszej gminy. Powiedział, że może być to 

problem, ponieważ dzieci, które mają do szkoły mniej niż 3 km nie będą nim objęte.  

Jan Surdyka – wójt 

Wyjaśnił, że żaden przystanek nie będzie zmieniony i przesunięty i tak jak jest, tak też będzie 

funkcjonowało to nadal.  

Barbara – Gilewicz – Łukasik – inspektor ds. oświaty 

Dodała, że przepis dopuszcza możliwość zapewnienia transportu w przypadku kiedy 

odległość jest mniejsza niż 3 km.  

Janusz Fifielski – radny 

Zasygnalizował problem dotyczący kwestii dofinansowania dowozu dzieci, które mają mniej 

niż 3 km do szkoły. Powiedział, że jest jak najbardziej za tym, ale trzeba zarezerwować na to 

środki w budżecie i nie wiadomo, jak zareaguje na to RIO.  

Jan Surdyka – wójt 

Powiedział, że transport publiczny będzie dofinansowywany z Urzędu Marszałkowskiego  

i skoro można pozyskać to finansowanie to można z tego skorzystać.  
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Janusz Fifielski – radny 

Zapytał, do której godziny będzie dowóz. Powiedział, że dzięki temu, że dowóz mógłby być 

w godzinach  późniejszych można będzie planować zajęcia dodatkowe w szkołach.  

Sławomir Jakubowski – prezes ZUK 

Powiedział, że na razie trudno jest powiedzieć jak to będzie się odbywać, ponieważ 

organizacja ruchu musi być najpierw zaakceptowana przez Starostwo Powiatowe. Dodał, że 

postara się tak zaplanować rozkłady, aby było to jak najbardziej opłacalne dla gminy. W 

początkowym okresie na pewno wszystko będzie trudne, ale jako wykonawca ma nadzieję, że 

uda się to dopracować.  

Janusz Fifielski – radny 

Poinformował radnych, że uczennica której prace były przedstawiane radnym na jednej z sesji 

kolejny raz zdobyła nagrodę, jest to I miejsce na międzynarodowym konkursie, dlatego cały 

czas prosi, aby wziąć pod uwagę fundusz stypendialny dla takich uczniów.  

Rafał Żelazek – radny 

Powiedział, że są to kolejne argumenty, aby faktycznie taki fundusz stypendialny powstał, 

ponieważ uczniowie zdobywają nagrody w bardzo prestiżowych konkursach.  

Magdalena Chrzanowska – Thiede – radca prawny 

Wyjaśniła radnym, że został ogłoszony tekst jednolity ustawa o samorządzie gminnym, a w 

momencie, kiedy uchwały były przygotowywane obowiązywała ustawa jeszcze ze zmianami, 

dlatego w uchwałach, które przewodniczący dostanie do podpisu podstawa prawna będzie 

ujęta.   

Rafał Żelazek – radny 

Korzystając z okazji podziękował wójtowi za wsparcie przy organizacji wymiany polsko – 

niemieckiej w postaci udostępnienia bezpłatnie autobusów.  

Piotr Pawlikowski – przewodniczący rady gminy 

Podziękował wszystkim za wypowiedzi, powiedział, że była to sesja, w której było więcej 

podziękowań niż próśb.  

O godz. 16.00 zamknął obrady XIII sesji Rady Gminy. 

 


